
Uit de vergadering van 29 augustus 2023  

 

Joost gaat het tafeltennis van Janneke overnemen. 

We hebben nog steeds vrijwilligers nodig bij recreatiesport en tafeltennis, wie, o wie 

weet iemand die ons kan helpen. 

Voor het Fonds gehandicaptensport is € 1.164,34 opgehaald. 

Voor ISVA is € 911,- opgehaald aan sponsorgeld. 

Op dinsdag 21 november werken we mee aan de organisatie van het zwemtoernooi voor 

speciaal onderwijs in de grote Koppel. Nadere informatie volgt. 

Op zaterdag 25 november is ons zwemtoernooi, we zijn met de organisatie begonnen. 

Nadere informatie volgt. 

We hebben een aspirant voorzitter Mehtab Ocek (dochter van Hatiçe). 

Op vrijdag 1 september is er een open golftoernooi voor Arnhemse ondernemers en de 

gehandicaptensport is hun goede doel. Theo en Anja hebben zich als vrijwilliger 

aangemeld om te helpen. 

Als bestuur zijn we nog bezig met het herzien van de statuten. 

Op dinsdag 10 oktober is er overleg met de bestuur, sport coördinatoren en de redactie 

aan de Middachtensingel inloop vanaf 19.30 start 20.00 uur. Je krijgt nog een 

uitnodiging. 

 

Jopie Furtjes, 4 sept 2023 

 


